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ZAPISNIK 

s 27. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova, 

održane 28. travnja 2023. godine, s početkom u 13:00 sati,  

u prostorijama Općine Lastovo 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: Antonia Frlan Antonela Hropić, Toni Grgurević, Tea 

Škratulja 

ODSUTNI ČLANOVI VIJEĆA: Stefanie Milka Čihoratić (opravdano) 

OSTALI NAZOČNI: Tarita Mašković, ravnateljica 

Predsjednica Antonia Frlan otvorila je sjednicu i pozdravila nazočne.  

Predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da su na sjednici nazočna tri člana i da Upravno vijeće 

može pravovaljano odlučivati te je predložila sljedeći 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik s 26. sjednice Upravnog vijeća 

2. Odluka o imenovanju povjerenstva za upis djece u Dječji vrtić Biser Lastova 

3. Plan upisa djece u pedagoškoj godini 2023/2024 

4. Razno 

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da je jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) usvojen dnevni red. 

 

AD 1. ZAPISNIK S 26. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Zapisnik s 26. 

sjednice Upravnog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se Zapisnik s 26. 

sjednice Upravnog vijeća jednoglasno (sa  tri glasa „za“) usvaja. 

 

AD 2. ODLUKA O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA UPIS DJECE U DJEČJI 

VRTIĆ BISER LASTOVA 

 

Antonia Frlan: Trebalo je promijeniti sve članove dosadašnjeg povjerenstva jer dva člana više 

nisu u radnom odnosu a treći odlazi na porodiljni dopust. Novi se biraju na mandat od dvije 

godine. Općina kao osnivač predlaže Ivu Frlan, iz odgojiteljskog vijeća prijedlog je Antonela 

Hropić te ravnateljica Tarita Mašković kao treći član.  

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Odluku o imenovanju povjerenstva za upis 

djece u Dječji vrtić Biser Lastova. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasa „za“) donosi 
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Odluka o imenovanju povjerenstva za upis djece u Dječji vrtić Biser Lastova 

 

(u prilogu). 

 

AD 3. PLAN UPISA DJECE U PEDAGOŠKOJ GODINI 2023/2024 

 

Antonia Frlan: U materijalima ste dobili plan upisa bez datuma koje će sada predložiti 

ravnateljica. 

Tarita Mašković: Moj bi prijedlog bio da se upisi raspišu što prije tako da do početka lipnja 

imamo stvarno stanje djece koja će biti upisana u novu pedagošku godinu. Čeka nas jedna 

teška godina jer nemamo mogućnosti otvoriti još jednu skupinu a svima nam je u interesu da 

se upišu sva djeca za koju roditelji podnesu zahtjev. Vjerojatno ćemo imati par djece sa 

teškoćama u razvoju oko koje će se morati angažirati jedan odgojitelj s obzirom na to da 

nemamo asistenta i bit će jako teško donijeti ispravnu odluku kako postupiti oko upisa takve 

djece a da se uzme u obzir njihova dobrobit.  

Nakon kraće rasprave predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Plan upisa djece u 

pedagošku godinu 2023/2024 te upisni rok od 03. do 22. svibnja 2023. godine. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

„za“)  donosi  

 

Plan upisa djece u pedagošku godinu 2023/2024  

(u prilogu) 

 

 

AD 4. RAZNO 

 

Ravnateljica Tarita Mašković dotaknula se problematike frižidera koji se počeo odmrzavat 

zbog previsoke temperature u kuhinji te je navela da bi se trebala kupiti klima koja bi 

prevenirala ovakve probleme tijekom ljeta. Navela je da je domar je trenutno u izradi 

komarica te da će se kroz skoro vrijeme nabaviti ormarić za cipele djelatnica.  

Također se dotaknula problematike skladišta, na koji način uskladištiti predmete koji se ne 

koriste svaki dan a da se ne zatrpava prostorija vrtića koja će eventualno biti korištena od 

strane djece.  

Spomenula je Pravilnik o radnoj i zaštitnoj odjeći i obući djelatnika Vrtića koji još nemamo 

ali se treba donijeti, a posebno se tu misli na odijevanje kuharice, zdravstvene voditeljice i 

spremačice.  

Ravnateljica je također navela kako se vrtić tijekom ljeta neće zatvarati zbog čišćenja, koje se 

sada kontinuirano odrađuje ali da bi bilo dobro da se zatvori na dan-dva krajem osmog 

mjeseca zbog pripreme vrtića za novu pedagošku godinu. Također je preporuka struke da se 

predškolci odmore prije odlaska u školu te da ne pohađaju vrtić minimalno zadnja dva tjedna 

u 8 mjesecu. To je preporuka nije obaveza pa će se dati roditeljima na razmatranje.    

Razgovaralo se o mogućnosti skupljanja donacija od roditelja i ostalih zainteresiranih kako bi 

se kupila potrebna oprema za rad u Vrtiću. Predsjednica Antonia Frlan se obvezala raspitati na 

koji način napraviti isto a da je sukladno Zakonu. 

Razgovaralo se i o tematici organizacije rada vrtića koja je na Lastovu zbog nedostatka 

stručnog kadra veoma izazovna ali zaključeno je da se napravio veliki iskorak u odnosu na 

ranije te da će se i dalje nastaviti raditi na poboljšanju uvjeta rada i boravka djece u vrtiću. 
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Predsjednica je zaključila sjednicu u 14.10 sati. 

 

 

Prema tonskom zapisu              

zapisnik napisala 

 

        Predsjednica Upravnog vijeća 

Iva Frlan       

 

               Antonia Frlan, v.r 

 

KLASA: 601-02/23-07/04 

URBROJ: 2145-05-02-23-2 

U Lastovu 2. svibnja  2023. godine  

 

Prilog: 

 

- Odluka o imenovanju povjerenstva za upis djece u Dječji vrtić Biser Lastova 

- Plan upisa djece u pedagošku godinu 2023/2024 

 


